
KYE 1/2023 Edustajiston kokous

Aika: Keskiviikko 25.1.2023 klo 18.00
Paikka: U006, Ekonominaukio 1, 02150 Espoo

Läsnä Aino Piipponen kokouksen äänivallaton puheenjohtaja
Onni Syvälahti kokouksen äänivallaton varapuheenjohtaja

Weixin Niemi edustajiston jäsen
Roosa Laakso edustajiston jäsen
Sanni Lappalainen edustajiston jäsen
Juho Ollanketo edustajiston jäsen
Topi Hukkanen edustajiston jäsen
Iida Koponen edustajiston jäsen
Saara Oksanen edustajiston jäsen
Maria Karesoja edustajiston jäsen
Jesse Haapanen edustajiston jäsen
Janina Juuvinmaa edustajiston varajäsen
Tuomas Takanen -”-
Emilia Silius -”-
Jatta Saari -”-
Eemeli Paunonen -”-
Topias Turppa

Lisäksi KY ry:n hallituksen jäseniä
Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri

1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous kello 17:38.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistat julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 18.1.2023 ja toimitetuiksi

samana päivänä kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.
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3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Marko Voutilainen, Helmi

Nuortimo, Petra Weiste, Kim Jokinen, Onni Syvälahti, Roosa Savola, Kanerva Mäkikoskela

ja Tero Karesniemi ovat näistä syistä esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

5.3 Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 2). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 2).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

5.4 Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 15 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (LIITE 2).

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

4. PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJIEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Hukkanen ja Takanen, ja ääntenlaskijoiksi
edustajat Lappalainen ja Karesoja. Pöytäkirjantarkastajat toimivat samalla
ääntenlaskijoiden varajäseninä ja päinvastoin.

Doc ID: 55c93f0f52cb1840664963ddc8e1ce8f39b20a96



5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 3).

6. ILMOITUSASIAT

Ei ilmoitusasioita.

7. TOIMISTON KUULUMISET

KY:n hallituksen puheenjohtaja Räsänen esitteli asian (liite 4). Merkittiin tiedoksi toimiston

kuulumiset.

8. KESKUSTELU HALLITUKSEN SUUNNITELMISTA JA TULEVISTA PROJEKTEISTA VUONNA

2023

KY:n hallituksen puheenjohtaja Räsänen esitteli asian (liite 5). Edustaja Oksanen

kommentoi, että kylterit ja artsilaiset tuodaan oikeasti osaksi Otaniemeä tapahtumien

kautta. Edustaja Saari kommentoi, että on KY:lle hyödyllistä, että AYY:llä on aktiivisia

KY:läisiä, ja että IE:n kautta moni löytää ikäänkuin vahindossa AYY:n toiminnan pariin.

Edustaja Niemi totesi, että Teekkarijaoston alaisia toimintoja on jo pidempään haluttu

viedä enemmän eksklusiiviseen suuntaan pelkästään teknillisen alan opiskelijoille.

Edustaja Takanen kommentoi, että on suunnattava katse tulevaan ja siihen, miten jossain

vaiheessa kaikki voisivat olla samassa toimikunnassa. Edustaja Hukkanen kommentoi,

että AYY:lla oli työntekijä luomassa yhteisörakennetta projektin muodossa, ja eikö tämä

muutos IE:ssä taistele vastaan koko yhteisörakennetta Aallossa. Edustajat Takanen ja

Ollanketo painottivat ARTS:in opiskelijoiden kanssa tehtävän yhteistyön tärkeyttä.

Edustaja Juuvinmaa kommentoi, että UO-sektoriin panostaminen on todella hyvä asia.

Hallituksen puheenjohtaja Räsänen vastasi, että UO-sektoriin panostus on

ideointivaiheessa, ja että ratkaisu voisi olla tutorkoordinaattorin lisäksi maistereihin

painottuva tutorkoordinaattori. Tässä tarvitaan koulun apua.
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Edustaja Haapanen kommentoi, että ainejärjestöihin kannattaa panostaa ja ottaa heitä

mukaan keskusteluun, ja että KY:n kannattaa antaa paljon vastuuta ainejärjestöille

edunvalvonnassa. Edustaja Juuvinmaa kommentoi, että tätä voidaan verrata jaostoihin:

resurssien panostus tuo myös lähemmän yhteyden; ei voi olla vain että vastuu ja merkitys

kasvaa, vaan tukea ja työkaluja täytyy pystyä tarjoamaan, erityisesti kun opiskelijamäärä

kasvaa. Edustaja Karesoja kommentoi, että myös laitosten aktiivisuus ja

yhteistyöhalukkuus on asia, joka vaikuttaa ainejärjestöjen toimintaan, ja että KY:n olisi

syytä pyrkiä vaikuttamaan myös laitosten haluun tehdä yhteistyötä ainejärjestöjen

kanssa. Karesoja lisäsi, että on iso resurssivalinta jos haluaa pyrkiä vaikuttamaan paljon

laitosyhteistyöhön. Edustaja Niemi kommentoi ainejärjestötoimintaan, että kiinnostus

vaihtelee riippuen siitä, onko toimijoilla entuudestaan kokemusta, ja että jatkuvuuden

varmistaminen on KY:n tärkeä fokus.

Edustajat Silius ja Saari kommentoivat, että lähestyttävyyden lisääminen sosiaalisessa

mediassa on hyvä tapa tuoda esiin se, mitä KY:llä oikeasti tehdään.Edustaja Hukkanen

kommentoi, että on tärkeää lisätä RepCon näkyvyyttä, sillä toiminta on monelle vierasta.

Puheenjohtaja Piipponen kysyi, eikö RepCo ole mediaseksikäs. Edustajat Silius ja

Lappalainen kommentoivat pääkanavan valitsemisen merkitystä ja eri kanavien

yhteenpelaamisen tärkeyttä.

Edustajat Takanen ja Oksanen kommentoivat vapaaehtoispestien luonnetta KY:llä, ja

korostivat pienten ja yksittäisten pestien tärkeyttä jäsenille. Edustaja Haapanen

kommentoi, että on tärkeää miettiä, mitä BeWell-projektille tapahtuu kun koordinaattorin

tehtävä loppuu marraskuussa. Edustaja Ollanketo kommentoi, että on tärkeää, että

Probbalaiset pääsevät mukaan tärkeimpiin tapahtumiin Otaniemessä.

Ollanketo kommentoi, että on hyvä miettiä miten KY eroaa esim kerhojen ja

ainejärjestöjen järjestämistä uratapahtumista. Oksanen kommentoi, että fokus

yritysyhteistyökumppanien entistä yksilöidympään palvelemiseen olisi hyvä ajatus.

Edustaja Laakso kommentoi, että kestävän kehityksen teema palvelisi yrityksiä ja

opiskelijoita. Edustaja Takanen kommentoi, että Tanskassa pidetään yllä eksklusiivista

partneriajattelua, jossa yritykset kilpailevat opiskelijayhdistyksistä. Edustaja Haapanen

kommentoi, että on tarpeen myös puntaroida kahden yrityssuhdekoordinaattorin

merkitystä jatkossa.
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Edustaja Silius kommentoi, että on hyvä ajatus “pidentää” mursuvuotta kevään puolelle.

Edustaja Haapanen kommentoi, että tämän vuoden vuosijuhlat ovat erittäin hyvä ratkaisu

suuren osallistujamäärän suhteen, sillä se lisää avoimuutta.

9. VASTAUS TOIVOMUSPONTEEN

KY:n vuoden 2022 hallituksen puheenjohtaja Turppa esitteli asian (liite 6). Edustaja

Takanen kommentoi, että tässä on erinomainen esimerkki, jonka yhteydessä luoda pieniä

vapaaehtoispestejä, kuten saunavastaava saunahatulla varustettuna. Vahvistetaan

vastaus toivomusponteen.

10. EDUSTAJISTON TYÖRYHMIEN TÄYDENTÄMINEN

10.1. SÄÄNTÖTYÖRYHMÄ

Sääntötyöryhmän jäsenet jatkavat työryhmässä, eikä uusia edustajia ilmoittautunut

halukkaiksi. Todetaan, että sääntötyryhmä jatkaa ennallaan.

10.2. HUPITOIMIKUNTA

Osa hupitoimikunnan jäsenistä on kiireisempiä tänä vuonna, joten uusille edustajille olisi

tarvetta. Edustajat Lappalainen, Silius ja Turppa ilmoittivat halukkuutensa ja liittyvät

uusina hupitoimikuntaan.

10.3. MUUT MAHDOLLISET TOIMIKUNNAT

Ei ehdotuksia mahdollisiksi toimikunnissa.
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11. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Edustaja Hukkanen kommentoi, että tänään on ollut todella hyvä meininki edustajiston

kokouksessa, ja toivoo, että sama innostus pysyy yllä koko vuoden. Hallituksen

puheenjohtaja Räsänen kiitti edustajistoa vuoden ensimmäisestä kokouksesta, ja korosti

edustajiston ohjauksen merkitystä KY:n toiminnalle.

Edustaja Turppa esitti toivomusponnen tapahtumatila Metallimiehenkujan selvityksestä,

ja siitä, miten toiminta muuttuu jos Metallimiehenkuja poistuu käytöstä vuonna 2023, ja

totesi toimittavansa ponnen kirjallisesti. Kaikki paikallaolevat edustajat kannattivat

toivomuspontta.

Edustaja Lappalainen toivotti kaikki tervetulleiksi KY:n 112. vuosijuhlille.

Edustaja Ollanketo kehotti edaattoreita osallistumaan huomiseen Club Lagooniin, ja

hallituksen jäsen Karesniemi toivotti edaattorit tervetulleiksi Hollywood-lauluiltaan.

12. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja Lääkkölä päätti kokouksen kello 19:38.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Aino Piipponen Heidi Riihimäki

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Topi Hukkanen Tuomas Takanen
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